
 

 

 

MEMORANDUM 

2019MM186 

 

 

 

 

 

DATUM 27-11-2019 

AAN Commissie M&M 

VAN Huib van Essen 

DOORKIESNUMMER Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

ONDERWERP Toezeggingen energie 

Geachte Commissieleden van de commissie M&M,  

 

Via deze weg wil ik u op de hoogte brengen van de voortgang van enkele toezeggingen die ik u heb gedaan in de 

commissie M&M, en in de PS vergadering over de begroting. 

 

Zonneveld onder de Gerbrandytoren. 

Er is ambtelijk contact geweest  met de gemeente IJsselstein over het plan voor een zonneveld onder de 

Gerbrandytoren. De gemeente IJsselstein geeft aan dat er op dit moment geen concrete ontwikkelingen of 

plannen zijn voor het realiseren van een zonneveld onder de Gerbrandytoren. Daarnaast geeft de gemeente aan 

dat ze op dit moment bezig zijn met een plan van aanpak richting de gemeenteraad over verschillende facetten 

van de energietransitie. Eén van de mogelijke facetten is een beleidskader zon en een beleidskader wind. Bij het 

opstellen van zo’n plan, of bij het vaststellen daarvan, verwachten ze dat een plan voor een zonneveld onder de 

Gerbrandytoren opnieuw ter sprake komt.  

 

De Provincie Utrecht heeft de gemeente IJsselstein ondersteuning aangeboden bij het opstellen van het plan van 

aanpak en bij de beleidskaders wind en zon, indien de gemeente dat wenst. 

 

Warmtenet Vijfherenlanden 

Naar aanleiding van uw vragen in de commissie over de ontwikkeling van een warmtenet in de gemeente 

Vijfheerenlanden, heeft de provincie Utrecht ambtelijk contact gezocht met de betreffende gemeente om te bezien 

op welke wijze zij deze inspanningen kan ondersteunen. De gemeente gaf aan dat er nog geen concrete plannen 

zijn en dat ze nu geen concrete vraag voor ondersteuning hebben. Er is wel een ambtelijk overleg gepland om de 

ontwikkelingen op de middellange termijn te bespreken.  

 

Zonnig Renswoude 

Naar aanleiding van het project Zonnig Renswoude is bestuurlijk en ambtelijk contact gezocht met de 

verantwoordelijk wethouder in Renswoude. Uit de bestuurlijke contacten hierover met de wethouder blijkt dat de 

vraag van de provincie zowel voor hem als de directeur van het woonbedrijf als een verrassing komt. Er wordt 

een portefeuilleplan gemaakt dat nog naar de raadscommissie gaat. De wethouder noemt een gesprek over 

eventuele ondersteuning vanuit de provincie daarom nu voorbarig. Mocht het in de toekomst nodig zijn om 

hierover contact te hebben dan zal de gemeente Renswoude hiervoor het initiatief nemen. Er is op ambtelijke en 

bestuurlijk niveau veel contact met de gemeente Renswoude over de energietransitie en de manier waarop de 

provincie Utrecht de gemeente daarbij ondersteunt. 

 

Bij deze hoop ik u voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

 


